
   

 

 

 

Vragen ex artikel 36 RvO gemeente Hoorn. 

Geacht college, 

GroenLinks heeft de volgende vragen over het gif bekend onder de naam Dinoterb. 

Gaat u onze inwoners actief en helder informeren over de feiten, maar ook wat nog niet bekend is en 
de gevolgen van de vergiftiging van oppervlaktewater met Dinoterb? Wat moeten inwoners en 
bezoekers zeker niet doen, wat is beter om tot er duidelijkheid is voorlopig niet te doen en wat is er 
veilig? Denk aan zwemmen, slootwater voor de (moes)tuin gebruiken en ons drinkwater. 

Wilt u het Hoogheemraadschap en voor zover van toepassing, de provinciale en landelijke overheden in 
niet mis te verstane bewoordingen laten weten dat hier sprake is van een ernstig tekort schieten in het 
beschermen van onze inwoners en het bieden van een veilig en gezond leefklimaat en ze aanspreken 
op hun verantwoordelijkheid om met de grootst mogelijke spoed en zorgvuldigheid een oplossing te 
regelen? 

Als u ze toch spreekt wilt u dan ook de PFAS vergiftiging meenemen en aan dringen op een oplossing 
voor de zeer onwenselijke situatie dat hobby kippenhouders nu met vrijwel geen mogelijkheid kunnen 
laten vaststellen of hun eieren veilig zijn of gifbommetjes? 

Heeft u een plan of idee hoe we in de toekomst weer in de situatie komen dat we hele basale zaken als 
dat ons water en voedsel uit eigen tuin “gewoon” veilig kunnen nuttigen, weer gaan bereiken? 

Hoogachtend, 

Roy Drommel, GroenLinks 

 
 
Met vriendelijke groet, 
Roy Drommel 
 


